
Raadadviescommissie Bestuur
(16044\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : woensdag 23 januari 2013
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer J.G. van Maanen (commissievoorzitter), de heer C. Nijhoff (raadslid 
  GBN), de heer A.P.M. Veeken (raadslid GBN), de heer H.J. Verseijl (raadslid 
  CDA), de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer H. Mulder (raadslid 
  SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer M.W.M. Jansen 
  (plaatsvervangend burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid 
  LB), de heer G.C. Ton (burgercommissielid LB), de heer F.C.M. van het 
  Hoofd (raadslid CDN), de heer drs. E.J. van Tellingen (onafhankelijk raadslid 
  VT), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer A.J. van Hedel 
  (burgemeester), de heer drs. J. Krook (wethouder) en de heer ing. H.A. 
  Verwoert (wethouder).

Afwezig : de heer H de Jong (burgercommissielid PvdA), de heer J.H.F. Gelens (burger-
  commissielid CDA), de heer D. Nijhoff (burgercommissielid SGP) en
  mevrouw W.H. Hooijer-Horstman (burgercommissielid VVD).

Nr. Omschrijving agendapunt
1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.

2. Spreekrecht burgers
In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

3. Vaststelling agenda
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

4. Presentaties
4.1 H&S-adviseurs: de heer P. Smaal geeft een toelichtende presentatie op het 

Businessplan Logistieke Hotspot Rivierenland

5. Besluitenlijst van de vergadering van 28 november 2012 
(inclusief de Lijst toezeggingen)
Naar aanleiding van:

De heer Van Lith (VVD) vraagt wanneer hij de oplossingspercentages van de 
woninginbraken (punt 7.4) tegemoet kan zien.
Burgemeester Van Hedel antwoordt dat hij die heeft uitgezet bij de korpschef van 
de politie, maar door de invoering van de nationale politie is hij er nog niet aan toe 
gekomen om de cijfers aan te leveren.

- 1 -    Besluitenlijst raadadviescommissie Bestuur 23 januari 2013



De heer Veeken (GBN) vraagt of er al meer bekend is van de stand van zaken 
m.b.t. de opheffing van het BTW-compensatiefonds. Hij zegt er een e-mail over 
gehad te hebben, maar over het daarin gemelde bestaat nog enige onduidelijkheid.
Burgemeester Van Hedel meldt dat er inderdaad nog enige onduidelijkheid over 
is, maar verwacht dat dit voor Neerijnen weinig consequenties zal hebben.
De heer Van Lith (VVD) heeft een bericht gelezen van de VNG, waarin staat dat 
het kabinet overweegt om het BTW-compensatiefonds niet af te schaffen.
De heer Mulder (SGP) merkt op dat hij uit Interprovinciaal overleg met VNG en 
Unie van Waterschappen ook heeft begrepen dat het BTW-compensatiefonds blijft 
bestaan.
Wethouder Krook vult aan dat daarbij nog wel een addertje onder het gras zit. Het 
blijft bestaan, maar de daarop te realiseren besparing van 550 miljoen wordt nu in 
mindering gebracht op de algemene uitkering. Het gaat ons nog steeds erg veel 
geld kosten.
De heer Van Lith (VVD) zegt dat wij een kleine beheergemeente zijn die in de 
regel relatief minder BTW-compensatie hebben. Is deze wijziging via de algemene 
uitkering dan juist niet nadeliger voor Neerijnen en andere kleinere gemeenten.
Toezegging wethouder Krook: hij neemt deze opmerking mee, want dat zou 
inderdaad wel eens het gevolg kunnen zijn. Het convenant is net getekend, maar 
daarvan moeten we de uitwerking nog afwachten. In de tussentijd gaat hij de VNG 
hierover benaderen en zal ook andere kleinere gemeenten hierop wijzen.
De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

6.1 Lijst ingekomen stukken
De heer Verseijl (CDA) meldt t.a.v. C-90 dat hij hierover schriftelijke vragen gaat 
stellen.
De heer Veeken (GBN) vraagt of de burgemeester daarover al iets meer kan 
vertellen. Het moet toch niet zo moeilijk zijn om te achterhalen wie die brief 
uiteindelijk geschreven heeft.
Burgemeester Van Hedel antwoordt dat die brief afkomstig is van de 
Ondernemingsraad, dus is de afzender bekend. Momenteel is de juriste van de 
gemeente ziek thuis, maar zodra ze weer aanwezig is wordt er op die brief van de 
ex-wethouders gereageerd.
De heer Veeken (GBN) vraagt of aan die beantwoording geen wettelijke termijn 
verbonden is.
De heer Van Lith (VVD) zegt dat deze brief al is beantwoordt en dat daarop 
alweer een nieuwe brief is ontvangen, die nu als een bezwaarschrift moet worden 
gezien. Die brief zal dus op de volgende Lijst ingekomen stukken vermeld staan en 
ter beoordeling bij de bezwaarschriftencommissie wordt neergelegd.
Burgemeester Van Hedel meldt dat de raadsleden een kopie van de 
beantwoording van die 2e brief hebben ontvangen.
De heer Van Tellingen (VT) zegt dat het hier niet om de 2e maar al om de 3e brief 
van de ex-wethouders gaat. Hier dient nu wel een oplossing voor gevonden te 
worden om ook dit dossier te kunnen gaan beëindigen.

De heer Van Tellingen (VT) zegt t.a.v. B-8, dat daarover wel eens een keertje in 
een raadadviescommissie in algemene zin over gesproken mag worden. Hij leest 
dat de jaarwisseling relatief rustig is verlopen, maar kan zich in die constatering 
niet vinden als daar zoveel extra maatregelen voor nodig zijn (denk aan inzet ME, 
camera’s, etc.).
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Toezegging burgemeester Van Hedel: de jaarwisseling gaat nog worden 
geëvalueerd aan de hand van concrete cijfers, die op dit moment nog niet 
beschikbaar zijn. Hij is voornemens om die evaluatie in een volgende 
raadadviescommissie bespreekbaar te maken.

Advie
s

De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Bestuur als  
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.2 Mededelingen
- portefeuillehouders
- programmaraden Regio Rivierenland/Algemeen Bestuur
- commissieleden

Burgemeester Van Hedel brengt nog graag de Regionale bijeenkomst voor de 2e 

tranche van het Regiocontract Regio Rivierenland bij de raadsleden onder de 
aandacht. Die wordt gehouden op 30 januari 2013 te Beneden-Leeuwen en hij zou 
het op prijs stellen om daar veel raadsleden uit Neerijnen te kunnen begroeten.
Wethouder Krook zegt, in aansluiting op de berichtgeving van gisteravond in de 
commissie Welzijn, dat het college van b&w een informatiebrief heeft 
geïntroduceerd. Die stelt raad- en commissieleden schriftelijk in kennis over 
actuele informatie uit de collegevergaderingen. Deze informatiebrief vervangt de 
schriftelijke informerende Memo’s en zal er tevens toe leiden dat er minder 
mondelinge mededelingen gedaan zullen worden door collegeleden in de 
vergaderingen van raad en commissies.

7. Stukken ter advisering
7.1 Voorstel tot benoeming van een burgercommissielid in de raadadviescommissie 

Ruimte (2013-01-05664)
Besluit:
a. de heer C.J. Blom, wonende te Waardenburg te benoemen tot 
burgercommissielid Ruimte voor de SGP

Advie
s

Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.2 Voorstel tot vaststelling van de APV Neerijnen 2012 versie 2 (2013-01-14575)
Besluit:

a. de Algemeen Plaatselijke Verordening Neerijnen 2012 versie 2 vast te 
stellen en

b. de Algemeen Plaatselijke Verordening gemeente Neerijnen 2012 
(vastgesteld in maart 2012) in te trekken.

De commissieleden discussiëren uitbundig over dit raadsvoorstel met de 
portefeuillehouder.
Toezeggingen burgemeester Van Hedel: hij zegt toe onderstaande op- en/of 
aanmerkingen mee te nemen en daarop te reageren voor de komende 
raadsvergadering.

• hij zal nagaan of het verbod op nachtvissen inderdaad is opgeheven
• hij zal het verzoek ook neerleggen om met de stofkam door de nu 

voorliggende APV te gaan, om niet relevante artikelen voor Neerijnen eruit 
te halen, waardoor het een overzichtelijker regeling wordt (Couleur Locale)

• artikel 2.28 is behoorlijk streng gesteld, maar hoe zit het met de 
handhaving?

• verzoek om punt 2.25 lid 2a aan te passen voor kleine verenigingen
• evaluatie evenementenbeleid zal worden meegenomen in de volgende 
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aanpassing van deze APV (over circa ½ jaar wordt er nog een nieuwere 
versie ter vaststelling voorgelegd)

• de benaming in het raadsvoorstel 2012-versie 2 en de benaming van de 
bijgevoegde APV 2013 op elkaar af te stemmen

• spelfoutje in pagina 14 hoofdstuk 8a lid 2, moet bedoeld zijn
• in vorige APV is het artikel drugsoverlast aangevuld met beperkingen 

rondom scholen, wordt dit weer aangevuld vanuit de oude APV en blijft dat 
artikel nog van toepassing

• de tijden die nu genoemd worden in afdeling 8a, hoe verhouden die zich tot 
het afgesloten convenant met de sportverenigingen

Advie
s

Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.3 Voorstel tot instemming met de bestuursopdracht Kerntakendocument, vaststelling 
financiële randvoorwaarden en aanwijzing van 3 raadsleden in de bestuurlijke 
klankbordgroep (2013-01-15757)
Besluit:

a. in te stemmen met de Bestuursopdracht Kerntakendocument;
b. drie raadsleden aan te wijzen die zitting nemen in de bestuurlijke 

klankbordgroep en
c. de financiële randvoorwaarden vast te stellen.

Na discussie en nadere toelichting door de wethouder op dit voorliggende voorstel, 
wordt besloten om dit voorstel gewijzigd in te brengen voor besluitvorming in de 
komende raadsvergadering. De bestuurlijke klankbordgroep gaat bestaan uit 4 
raadsleden, te weten de heren Wendel de Joode (VVD), Beukers (LB), Mulder 
(SGP) en Veeken (GBN). De namen zullen ook alvast worden opgenomen in het te 
nemen raadsbesluit.

Advie
s

Dit gewijzigde voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

8. Rondvraag
De heer Veeken (GBN) heeft via de geluidsband van gisteravond vernomen dat de 
wethouder adequaat inspeelt op de problematiek bij het dorpshuis Opijnen en hoopt 
spoedig op een oplossing. Hij dankt hem daarvoor. 

De heer Nijhoff (GBN) heeft een e-mail ontvangen met een uitnodiging voor de 
werkgroep samenwerking. Hij is van mening dat dit openbaar in een 
raadadviescommissie besproken kan worden. Immers weet Lingewaal in de krant al 
te melden dat de fusie rond is.
Wethouder Verwoert  zegt verbaasd te zijn over die berichtgeving. De colleges 
van Lingewaal en Neerijnen komen juist dinsdag a.s. opnieuw bijeen voor een 
vervolggesprek over een (mogelijke) samenwerking. Daarnaast heeft hij ook 
gesprekken gevoerd met andere gemeenten, waarover hij graag een terugkoppeling 
verzorgd, zoals dat in het vorige overleg van de werkgroep samenwerking is 
toegezegd.

De heer Nijhoff (GBN) zegt gelezen te hebben dat de berichtgeving (publiceren) 
van de gemeente in het Nieuwsblad Geldermalsen met een ½ jaar is verlengd. Als 
gemeente hebben we toch een publicatieplicht, hoe verhoudt zich dat dan met 
minder publiceren en meer informatie via de website beschikbaar te stellen. Hoe 
gaan we dan om met de ouderen die geen computer bezitten of er slecht mee 
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overweg kunnen.
Wethouder Krook zegt dat het puur een financiële afweging is. Het zal dan ook 
worden meegenomen in de kerntakendiscussie, vandaar die half jaar verlenging. 
We hebben een wettelijke plicht om te publiceren, maar niet alle informatie die we 
nu via deze krant publiceren is op die wijze nodig.

De heer Mulder (SGP) meldt dat het vanavond wel erg warm is in de raadzaal, 
dus als we het klimaat wat beter regelen valt ook daarop te besparen.

De heer Mulder (SGP) merkt op dat er wel erg veel witte vlakken te vinden zijn in 
het nieuwe raadsvoorstel (nieuw format). Daarbij krijgt hij het gevoel dat ze 
vergeten zijn dat in te vullen. Ook staan er dingen in, die er volgens hem niet in 
hoeven te staan.
Burgemeester Van Hedel zegt dat het nieuwe format enerzijds een kwestie is van 
gewenning, maar anderzijds natuurlijk ook voor verbetering vatbaar is. Wel wenst 
hij de uniformiteit er van te handhaven waarvoor het ook zijdelings is bedoeld.
De heer Mulder (SGP) antwoordt dat zijn opmerking is bedoeld om duidelijkheid 
te krijgen, waardoor hij het sjabloon beter begrijpt. Hij verzoekt om een 
informerende Memo met uitleg over de sjabloon te mogen ontvangen. Ook zijn 
minder witte vlakken wenselijk (duidend op het papierverbruik).
De heer Veeken (GBN) vult aan het juist wel prettig te vinden dat er hier en daar 
witte vlekken tussen zitten. Hij ziet liever zo weinig mogelijk afkortingen 
opgenomen en als ze toch worden gebruikt, om dan ook een lijstje te vermelden 
met de betekenis van die afkortingen.

9. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Bestuur
d.d. 6 maart 2013

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen J.G. van Maanen
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